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Aanwezig: 

- de voorzitter: J. Custers (Ronduit Open); 

- de leden: P. Alers, J. Coolen en L. van de Paal (allen SV), B. Grabert en M. Wagemans 

  (beiden RO), M. Bongers en H. Korten (beiden CDA), R. Martens (D66), J. Engelen (i.p.v.  

  A. Kierkels; LS), P. Ramaekers (VVD) en M. Munnecom (PL); 

- de griffier: W. Cornelissen. 

 

Mede deelnemend aan de beraadslagingen (ex art. 16 Verordening op de commissies): 

- A. Walraven en P. Verlinden, collegeleden;  

- B. Majolée, beleidsmedewerker civiele techniek (agendapunt 7) en L. Peters, 

  beleidsmedewerker recreatie & toerisme (agendapunt 6).  

 

Publiek mede aanwezig: 

- H. Sleven, G. Teeuwen en E. van Tilburg (raadsleden); 

- L. Helwegen (medewerker groenbeheer) en P. Pasmans (beleidsmedewerker ontwikkeling); 

- 6 overige publieke belangstellenden. 
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Bespreken voortgang opstellen integraal beleidsplan beheer openbare ruimte 

 

De heer P. Ramaekers wil graag dat het onderwerp breder wordt getrokken dan alleen de 

openbare ruimte. Maak ook een openbare lijst met uit te besteden taken waaruit bijvoorbeeld 

verenigingen zouden kunnen kiezen. 

 

De heer Wagemans bepleit dat de informatie naar de burgers,  bijvoorbeeld via 1Leudal, 

helder moet zijn. Wat levert de gemeente? Wat verwacht de gemeente van de burgers? Wat 

gebeurt er als burgers nu instappen en over een jaar geen tijd meer hebben? 

 

De heer M. Bongers zegt dat het vooral praktisch moet blijven. Is het stuk ook voor het 

buitengebied geschreven? 

 

De heer M. Munnecom vindt eveneens dat de burgers goede informatie dienen te krijgen. De 

regie moet wel bij de gemeente blijven liggen. Hebben alle dorpen intussen al geëvalueerd of 

zijn ze er nog mee bezig? Maken we gebruik van ‘vitaal groen’? Wordt er lering getrokken uit 

de gehouden evaluaties over de herstructurering van het openbaar groen? 

 

De heer L. van de Paal is benieuwd hoe het proces er uit gaat zien als een burger bij de 

gemeente aanklopt. Hoe controleert de gemeente op de uitvoering? Wordt er een basisniveau 

afgesproken? 

 

De heer B. Grabert vraagt naar het basisconcept, immers de burgerparticipatie kan in dezen 

alleen gaan over datgene wat boven die basis uitsteekt. 
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De heer R. Martens vraagt of er budgetten per gemeente worden vastgesteld. Wie verdeelt die 

budgetten? Wie stelt de prioriteiten, dit mede ter voorkoming van frustratie bij de burgers? 

Worden ‘e-palen’ en ‘e-voertuigen’ bevorderd? Zijn burgerinitiatieven ook mogelijk? 

 

De heer P. Ramaekers vraagt of de Wmo-uitvoering in dezen nog iets kan betekenen. 

Bijvoorbeeld dat vrijwilligers ouderen begeleiden of vervoeren. 

 

Beleidsmedewerker civiele techniek, de heer B. Majolée, geeft eerst een korte toelichting aan 

de hand van een door hem aangereikte ‘hand out’ (zie de bijlage in iBabs). Vervolgens zegt hij 

op de gestelde vragen in hoofdlijnen: 

- De informatie naar de burgers toe zal helder zijn; 

- Praktische zaken moeten nog gaan worden vormgegeven; 

- Het beleidsplan geldt ook voor het buitengebied; 

- We zullen moeten accepteren dat de uitvoering mis kan gaan, daarvoor zal een 

meldingsprocedure moeten worden opgesteld; 

- De controle vindt door de gemeente plaats zoals dat nu ook al gebeurt; 

- In de diverse plannen (wegen, water/riolering/ groen, openbare verlichting, 

kunstwerken, gladheidsbestrijding etc.) zal nog het nodige aan ‘fine-tuning’ worden 

gedaan; 

- De gemeente zal een bepaalde basis moeten afspreken en garanderen, bijvoorbeeld in 

het kader van veiligheidsnormen. 

 

Wethouder P. Verlinden zegt: 

- Er zal worden geluisterd naar de ervaringen van de ‘road shows’ herstructurering 

openbaar groen; 

- Er zijn meer dan 100 burgerinitiatieven aangereikt; 

- Burgers zullen worden geënthousiasmeerd, zij zullen met de gemeente op een 

eenvoudige wijze afspraken kunnen maken; 

- Onveilige dingen en niet-duurzame zaken mogen niet aan de orde zijn; 

- Met agrariërs worden ook nu al arrangementen afgesproken voor bijvoorbeeld het 

onderhoud van bermen of het sneeuwvrij maken van wegen; 

- Er loopt, tezamen met derden, al een project e-laadpalen. Als dorpen behoefte hebben 

aan een e-laadpaal dan kunnen zij zich bij de gemeente melden; 

- De kosten zullen straks in alle plannen worden opgenomen. Na accordering door de 

gemeenteraad zal het college binnen de budgetten de werkzaamheden laten uitvoeren; 

- Mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt, die nu al hun emplooi vinden in het 

onderhoud van de openbare ruimte, zullen door de nieuwe aanpak niet mogen worden 

verdrongen; 

- De Wmo-vraag van de heer Ramaekers zal worden meegenomen. 

 

De voorzitter constateert dat dit agendapunt voldoende is besproken, dat het kader positief is 

ontvangen en dat het college nu kan overgaan tot het maken van een raadsvoorstel dat t.z.t. 

wordt voor besproken in een vergadering van deze commissie fysiek. 

 

 

 


